
 

 

 

Vollenhove, 29 augustus 2017. 

 

Betreft: stand van zaken peuterspeelzalen. 

 

Geacht college, 

 

Enkele maanden geleden zijn wij als raad geïnformeerd over de veranderingen, die eraan  

komen m.b.t. de peuterspeelzalen en kinderopvang. 

Ook de sector is toen geïnformeerd. 

De tijd gaat verder en we hebben niets meer gehoord. Wel horen wij van medewerkers                     

van de peuterspeelzalen, dat zij een ontslagbrief hebben gekregen. Ook worden                                  

wij aangesproken door ouders, die vragen hoe het straks verder zal gaan. 

 

De vraag van de CPB fractie is: kan het college zo spoedig mogelijk duidelijkheid geven,                  

hoe e.e.a. er na 1 januari 2018 uit komt te zien met betrekking tot de peuterspeelzalen en de 

kinderopvang? 

 

Met vriendelijke groet, namens de fractie van de CPB 

 

Jacqueline Willemsen. 


